
Annual Celebration of Entering New
Jerusalem

Him who overcomes I will make a pillar in the
temple of My God, and he will never leave it;
and I will write on him the name of My God,
and the name of the city of My God, the New
Jerusalem, which comes down out of Heaven
from My God, and I will write upon him My
new name. ― Revelation 3:12[1]

Type Christian
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First time 2018

Religion:Entering New Jerusalem
Annual Celebration

The entry into New Jerusalem, celebrated annually on December
12[2], symbolizes the union of the earthly and the heavenly, as
well as the past and the future, which became the Day of the
Lord, having no end. On December 12, 2018, Andrej Poleev
became the first citizen of the New Jerusalem, named the
Community Rus’ (Russian: Общность Русь).[3] This event,
predicted in the Revelation of John, happened on the Third
Day[4], that is, at the beginning of the Third Millennium from the
first appearance of Jesus Christ, and resembling His entry into
Jerusalem on Palm Sunday in the year 33. The Kingdom of
Heaven, which was then not of this world[5], now and forever
becomes earthly and true in the City of God:

It had a great, high wall with twelve gates, and with twelve
angels at the gates. On the gates were written the names of
the twelve tribes of Israel. There were three gates on the east,
three on the north, three on the south and three on the west.
The wall of the city had twelve foundations, and on them were
the names of the twelve apostles of the Lamb. ... The city does
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Related to Palm Sunday
Second Coming

not need the sun or the moon to shine on it, for the glory of
God gives it light, and the Lamb is its lamp. The nations will
walk by its light, and the kings of the earth will bring their splendor into it. Its gates will never be shut at
the end of the day, because there will be no night there. The glory and honor of the nations will be brought
into it. Nothing impure will ever enter it, nor will anyone who does what is shameful or deceitful, but only
those whose names are written in the Lamb's book of life. ― Revelation of John 21:12-14, 23-27[6]

At the very end of the book The City of God (Latin: De civitate Dei) Augustine of Hippo wrote:

For what other end do we propose to ourselves than to attain to the kingdom of which there is no end?
(Latin: Nam quis alius noster est finis nisi peruenire ad regnum, cuius nullus est finis?)[7]

Acquiring citizenship

According to Articles 9.1 through 9.3 of the Constitution of the Community Rus’, any person of legal age who
recognizes it, wishes to follow its provisions, and wants to participate in constitutional process, regardless of
his or her cultural origin, nationality, or place of residence, has the right to become part of the proclaimed
community by applying for citizenship and in accordance with appropriate law. The citizenship of minors and
persons declared insane is determined by the parents, guardians, or officials of the law enforcement or health
care authorities. The identity card acquired together with the citizenship is a basic identification document, a
certificate of birth, and nationality, ethnic and cultural affiliation, a source of information on biogenetic traits,
as well as an indication of the possession of inalienable individual rights.[8] [9]

Exercising my right of self-determination I set me free from all agreements, obligations and commitments
by which I have hitherto been bound by force or circumstance or undue influence. Furthermore I set me
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free from all communities and societies to which I have hitherto belonged under compulsion or duress.
From now on, the Rus‘ (Русь) is the only community with which I am socially affiliated and in which I
responsible participate, whose constitution and the order of law I accept and pledge myself to follow and
to uphold them. Due to this allegiance, participation and commitment, I have individual rights described
and specified in the constitution, which henceforth is the legal basis and reason for my actions or
omissions. ― Andrej Poleev, Ph.D.[10]
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Вхождение в Новый Иерусалим. 

Вхождение в Новый Иерусалим, празднуемое ежегодно 12 

декабря, символизирует соединение земного и небесного, а 

также  прошлого  и  будущего,  ставшего  Днём  Господа,  не 

имеющего окончания. 12 декабря 2018 года Андрей Полеев 

стал первым гражданином Нового Иерусалима, именуемого 

Общностью Русь. Это событие, предсказанное в Откровении 

Иоанна, совершилось на Третий день, т.е. в начале Третьего 

тысячелетия  от  первого  явления  Иисуса  Христа,  и  в 

известной  мере  повторяет  вхождение  Иисуса  Христа  в 

Иерусалим  в  Пальмовое  воскресенье  в  33  году.  Царство 

Небесное,  бывшее  тогда  не  от  этого  мира,  отныне  и  навсегда  становится  земным  и  реальным, 

воплощённом в Новом Иерусалиме: 

Город  имел  большую  и  высокую  стену,  и  двенадцать  Ангелов  были  поставлены  охранять 

двенадцать городских ворот, а на воротах были написаны имена двенадцати родов Израиля: с 

востока трое ворот, с севера трое ворот, с юга трое ворот, и с запада трое ворот. Стена города 

 
Победителя сделаю столпом в храме Бога 
Моего,  и  он  уже  не  выйдет  из  него,  и 
напишу  на  нём  имя  Бога  Моего  и  имя 
града  Бога  Моего,  нового  Иерусалима, 
нисходящего с неба от Бога Моего, и имя 
Моё новое. — Откровение Иоанна 3:12 
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зиждилась  на  двенадцати  основаниях,  и  на  них  были  написаны  имена  двенадцати  Апостолов 

Агнца. … И город не имеет нужды ни в солнце, ни в луне для освещения своего, потому что 

слава Божия осветила его, и светильник его — Агнец. Спасённые народы будут ходить во свете 

его, и цари земные принесут в него славу и честь свою. Ворота его не будут запираться днём, а 

ночи там не будет. И принесут в него славу и честь народов. И не войдёт в него ничто нечистое 

и никто преданный мерзости и лжи, а только те, которые написаны у Агнца в книге жизни. 

В самом конце книги О граде Божьем (De civitate Dei) Аврелий Августин писал: 

Ибо какая иная цель наша, как не та, чтобы достигнуть царства, которое не имеет конца?  

(Nam quis alius noster est finis nisi peruenire ad regnum, cuius nullus est finis?) 

Согласно  статьям  9.1  –  9.3  Конституции  общности  Русь,  любой  человек,  достигший  совершеннолетия, 

признающий  данную  конституцию,  желающий  следовать  её  положениям,  и  участвовать  в  конституционном 

строительстве, независимо от принадлежности к русской культуре, национальности, происхождения и места 

проживания, имеет право стать частью прокламируемой общности на основании письменного волеизъявления 

и  в  соответствии  с  Законом  о  гражданстве.  Гражданство  несовершеннолетних  и  лиц,  признанных 

невменяемыми, определяют родители, опекуны или служащие органов правоохранения или здравоохранения. 

Приобретаемое  вместе  с  гражданством  удостоверение  личности  является  основным  идентификационным 
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документом,  свидетельством  о  рождении  и  национальности,  этнической  и  культурной  принадлежности, 

источником  информации  о  биогенетических  качествах,  а  также  указанием  на  обладание  неотчуждаемых 

индивидуальных прав. 

Пользуясь  моим  правом  на  самоопределение,  я  объявляю  себя  свободным  от  всех 

договоров и обязанностей, которыми я был до сих пор связан принудительно или под 

давлением  обстоятельств.  Также  я  объявляю  себя  свободным  от  всех  обществ  и 

сообществ, к которым я до сих пор принудительно или под давлением обстоятельств 

принадлежал.  Русь  является  единственной  общностью  моего  причастия  и  участия  с 

момента моего волеизъявления, признания и обязательства соблюдать её правопорядок 

и Конституцию, на основании чего я обладаю правами, которые записаны и определены 

в Конституции, впредь являющейся правовой основой и основанием моего действия или 

бездействия.  — к.б.н. Андрей Полеев 

 

Заверено 12.12.2018 нотариусом Klaus Höpken, Friedrichstraße 95, 10117 Berlin, нотариальное заверение 

№ 1502/2018.  
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